
 

RADNY RADY POWIATU W GOŁDAPI VI KADENCJI 

Paweł CZYŻ 

pawel.czyz@powiatgoldap.pl 

www.czyzpawel.pl 

tel. 798 297 781 

 

Banie Mazurskie, 12.11.2024 r. 

 

 

Starosta Gołdapski 

Pan Krzysztof KAZANIECKI 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Gołdapi 

Pana Piotra RANTA 

 

Z A P Y T A N I E   R A D N E G O 

 

Na podstawie art. 21 ust. 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

(Dz.U.2024.107 t.j.) składam ZAPYTANIE RADNEGO w sprawie reakcji władz państwowych na 

stanowisko dotyczące reaktywacji linii kolejowej nr 41 Gołdap – Olecko, a także apel w sprawie 

reaktywacji linii kolejowych wschodniej części Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

 

UZASADNIENIE 

Na sesji Rady Powiatu w Gołdapi w dniu 13 sierpnia br. przyjęliśmy w formie uchwały stanowisko 

dotyczące reaktywacji linii kolejowej nr 41 Gołdap – Olecko. W § 2 w/wym. uchwały wskazano spory katalog 

instytucji i osób, które sprawują w naszym kraju władzę wykonawczą lub ustawodawczą. Na tej samej sesji 

Rady odczytano uroczyście także apel w sprawie reaktywacji linii kolejowych wschodniej części 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego podpisany m.in. przez Pana Starostę. Od tych ważnych wydarzeń 

minęło już kilka miesięcy. W mojej interpelacji z dnia 29 października br. w sprawie „możliwości braku 

realizacji przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na liniach komunikacyjnych w 

Powiecie Gołdapskim” zapytałem Pana Starostę wprost, cyt. „Jakie stanowisko w sprawie rewitalizacji tej 

linii kolejowej przedstawił Prezes Rady Ministrów Donald Tusk po apelu z niedawnej nadzwyczajnej sesji 

Rady Powiatu w Gołdapi?”. W swojej odpowiedzi z 8 listopada na w/wym. interpelację - Pan Starosta - w 

tym zakresie nie udzielił odpowiedzi. Taki stan budzi moje podejrzenia, iż do dnia złożenia wspomnianej 

wyżej interpelacji, tj. 29 października br. żaden istotny organ władzy państwowej nie udzielił nam wsparcia 

w tej sprawie.  
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Pytam zatem: 

1. Czy w przedstawionej sprawie - podjętego stanowiska i odczytanego apelu - do Starostwa 

Powiatowego w Gołdapi do dnia 29 października br. wpłynęły formalne reakcje ze strony 

Prezydenta RP, Prezesa Rady Ministrów RP, konstytucyjnych ministrów - wskazanych w § 2 

w/wym. uchwały, a także ze strony parlamentarzystów? Proszę o przesłanie mi kopii wystąpień, 

które w przedstawionej sprawie wpłynęły do Starostwa Powiatowego w Gołdapi. 

2. Czy Starostwo Powiatowe w Gołdapi posiada wiedzę na temat jakichkolwiek środków 

finansowych z budżetu centralnego (względnie innych źródeł), które mają w roku 2025 być 

przeznaczone na reaktywację linii kolejowej nr 41 Gołdap – Olecko lub przygotowanie projektu 

takiej reaktywacji? Jeśli tak, to proszę o wskazanie skali przewidywanego wsparcia dla tego 

projektu w roku 2025. 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Paweł CZYŻ 

RADNY RADY POWIATU W GOŁDAPI 

 

 

 

 

 

Wyrażam zgodę na publikację w Biuletynie Informacji Publicznej wszystkich moich podanych danych osobowych, a także kontaktowych. 


